
Vraag nr : 90
Datum 16-12-2019
Van: Toon Coopmans DP
Onderwerp: wegversmalling Schoolstraat/Auerschootseweg

Sinds vorige week is er weer een wegversmalling op de Schoolstraat\Auerschootseweg. 
Zeker in het spitsuur staat er nu een file tot voorbij de Jumbo. Het verkeer van de 
Burgemeester Diepstratenweg kan dan bijna niet op de Auerschootseweg komen. Dit wekt 
agressie op en bestuurders rijden zelfs langs de versmalling af over het fietspad. U begrijpt 
dat de verkeerssituatie hierdoor alleen maar verslechtert i.p.v. verbetert. Verder is er 
schijnbaar niet met betrokkenen zoals van de Heuvel Speciaaltransport overlegt waardoor 
deze de versmalling niet kan passeren. De Dorpspartij ziet graag dat er hier snel gereageerd 
word om aan deze onveilige en onzalige situatie een eind te maken en het verkeer gewone 
doorgang kan vinden.

Vraag:
1. Is het college op de hoogte van deze onveilige situatie die door de gemeente zelf 
gecreëerd is?
2. Wanneer gaat het college deze onveilige situatie  beëindigen? 
3. Hoe is het mogelijk dat er voor de tweede keer niet voldoende is nagedacht wat de 
consequenties kunnen zijn van verkeersmaatregelen.
4. Welke maatregelen gaat u nemen in het vervolg om de consequenties van 
verkeersmaatregelen beter  in beeld te hebben.

Mvg Toon Coopmans


